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Geacht college, 

De regionale en nationale ombudsmannen hebben 4 december een brandbrief gestuurd naar het 
kabinet over de gevolgen van het woningtekort op de thuis en daklozenproblematiek en tevens 
ook inzake het tekort aan vrouwenopvang. Zij luiden de noodklok aangezien de maatschappelijke 
opvang een tekort heeft aan gezinsplekken en hierdoor kinderen gescheiden worden van hun 
ouders. Met alle psychische gevolgen hiervan voor de kinderen. Er is ook een tekort aan 
vrouwenopvang plekken met als gevolg dat vrouwen in onveilige situaties moeten verblijven.  

Deze brandbrief is aanleiding voor de SP om de volgende vragen te stellen: 

1. CBS-cijfers geven aan dat er in de laatste 10 jaar een verdubbeling is van thuis en 
daklozen in heel Nederland, is deze verdubbeling ook in de gemeente Venlo van 
toepassing? 

2. Is in beeld hoeveel thuis en daklozen er actueel in de gemeente Venlo zijn?  
3. Hoeveel gezinnen zijn dakloos in de gemeente Venlo? 
4. Er is een tekort aan beschikbare gezinsplekken in de maatschappelijke opvang geven de 

ombudsmannen aan, is dit ook van toepassing in de gemeente Venlo? 
5. Is er een wachtlijst voor de Maatschappelijk opvang in de gemeente Venlo? Zo ja, wat 

zijn de wachttijden voor een opvangplek voor alleenstaanden en de wachttijden voor 
gezinnen met kinderen? 

6. Als er geen gezins-opvangplekken beschikbaar zijn worden kinderen van hun ouders 
gescheiden, immers geen kind mag dakloos zijn, bij hoeveel gezinnen is dit gebeurd in 
2018, en tot op heden in 2019, in de gemeente Venlo? 

7. De ombudsmannen geven verder aan dat er een tekort is aan vrouwenopvang, en 
daardoor vrouwen vaak in onveilige situaties moeten verblijven, is er voldoende capaciteit 
in de gemeente Venlo? 

8. Is er in de aanbesteding rekening gehouden met de stijgende vraag naar 
vrouwenopvang, dus een uitbreiding van het huidige aantal vrouwen opvangplekken? 
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